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I n l o o p a v o n d  Z o n n e p a r k  S t a d s k a n a a l  

 

Programma informatieavond 

Aanvang : vanaf 19.30 

Presentatie : 20.00 

Waar : Buurtcentrum Noordstee 

Berkenstraat 2B, Stadskanaal 

 

A l g e m e n e  i n d r u k   

- Goede opkomst en geslaagde avond! Er is vooral toelichting gegeven op het plan en geluisterd naar de 

bewoners. 

- Tijdens presentatie Henk Bleker en Jaco van Leeuwen werden er duidelijke vragen gesteld; 

- Verwachting is dat het zonnepark er gaat komen, heeft protest nog zin? 

- Er worden veel vragen gesteld over het gebiedsfonds, hoe hoog is het bedrag en wat kan met dit geld 

gedaan worden? Graag ziet men het in de wijk terug, met name voor degene die te maken hebben met 

de gevolgen van dit plan of de biovergister. 

- Gevoel heerst dat het plan net als het plan van de biovergister er doorheen wordt gedrukt; 

- De naast gelegen biovergister veroorzaakt stankoverlast, men zou graag zien dat deze verdwijnt of min-

der overlast geeft en probeert te koppelen aan het plan van Powerfield; 

 

B e l a n g r i j k e  v r a g e n  i n  h e t  p l e n a i r e  d e e l :  

- Gaat dit plan door? Er wordt uitgelegd welke procedure Powerfield moet doorlopen; 

- Waarom wordt het plan hier gerealiseerd? Hoe verloopt de locatiekeuze? Hier zijn door Powerfield vast-

gestelde voorwaarden voor en er worden risico’s afgewogen. Powerfield draagt dit risico; 

- Heeft deze locatiekeuze relatie met het Ziekenhuis? Nee;  

- Wordt het bestemmingplan gewijzigd? Nee, dit staat de Provincie niet toe voor zonnepark projecten. Er 

wordt een vergunning aangevraagd; 

- Hoe worden eventuele bezwaren naar de gemeente gecommuniceerd en hoe beoordeelt de gemeente 

(als bijvoorbeeld ¾ van de inwoners tegen zijn)? Bewoners moeten zelf bezwaar maken. Gemeente 

checkt of de beluistering en procedure goed is doorlopen; 

- Hoe worden de wensen van de bewoners gehonoreerd? door vanavond wensen aan te geven, tijdens 

een tweede inloopavond en door werkgroep van actieve burgers, Powerfield is bereid hier handen en 

voeten aan te geven; 

- Mag het geld uit het gebiedsfonds ook naar andere energiebesparende maatregelen? Bijvoorbeeld ener-

gie neutrale woningen, gratis stroom? Is dit een eenmalig bedrag?  Powerfield geeft aan dat er gepraat 
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moet worden over de uitwerking van het gebiedsfonds. Dit kan op diverse manieren. Zij gaat graag met 

5 belanghebbenden om de tafel over dit onderwerp. 

- Wat is het effect van het zonnepark op de bodem? De WUR doet op het moment onderzoek. Ook naar 

multifunctioneel gebruik (beweiding schapen/ robots). Een duidelijk antwoord op deze vraag moet het 

publiek nog verontschuldigd blijven.  

- Waarom is het park voor 30 jaar? Dit is de economische levensduur; 

- Hoeveel hectare mag er volgens beleid in Stadskanaal ontwikkeld worden? 600 hectare. Iemand uit de 

gemeenteraad geeft aan dat er besloten is om bij 200 HA een evaluatie/  beschouwing te houden.  

 

W e n s e n  d i e  k e n b a a r  z i j n  g e m a a k t  ( o . a . d . m . v .  d e  t a f e l r o n d e ) :  

- Kan het park de grond in? Dieper gelegen, de grond loopt namelijk langzaam op. 1.80 meter hoog zal de 

horizon verslechten ondanks de afstand van 350 meter van Esdoornstraat; 

- Kan Powerfield zich inzetten voor de mestsilo? Kan de biovergister mee-gekocht worden en  eventueel 

een andere locatie krijgen? Dit levert pas gebiedskwaliteit! (breed gedeeld). En energie van  het zonne-

park naar het naastgelegen Refaja Ziekenhuis; 

- Graag met de landschappelijke inpassing rekening houden met het winterbeeld en bijen; 

- Geen weerkaatsing of schittering; 

- Hoe zijn de uitvalswegen van het plan? Kan de rotonde hiervoor benut worden? Graag het werkverkeer 

uit de wijk; 

- Geen dorre woestijn; 

- Liever geen eenmalig bedrag in gebiedsfonds maar een jaarlijkse uitkering gedurende de looptijd van 

het zonnepark; 

- Graag dit bedrag naar burgers en maatschappelijke instellingen in Stadskanaal. 

- Is het mogelijk dat de 350 meter vrije zone  wordt vergroot ? 

- Kunnen de panelen niet horizontaal worden gerealiseerd? 

- Sommige bewoners zijn van mening dat ook aan de zuidwestzijde van het park beplanting zou moeten 

worden aangebracht. 

- Kunnen de te realiseren ecologische groenzones buiten de afrastering bereikbaar worden aangelegd? 

- Het landschap loopt iets op, dus volgens sommige bewoners zijn de panelen veel beter zichtbaar dan 

gedacht is een groenstrook wellicht eerder noodzakelijk. 

- Er zijn bewoners die snappen dat er wat moet gebeuren en vinden het een goed plan. 

- Graag ook de ecologische waarden in het “centrum” van het plan goed waarborgen. 

- Er  zijn bewoners die vinden dat eigenlijk allereerst zonnepanelen op daken zouden moeten worden 

aangelegd. 

- Veel bewoners vinden het groenscherm langs de van Boekerenweg belangrijk. 

- Er is een bewoner zeer geïnteresseerd naar de totale begroting. 

- De meeste bewoners vinden het hek lelijk maar begrijpen de noodzaak. Wordt er ook gedacht aan door-

gangen voor dieren? 

- Er is een bewoner de aanleg d.m.v. buitenlandse en uitgebuite gastarbeiders onfatsoenlijk en ongewenst 

vindt. 

- Enige bewoners zouden graag d.m.v. een excursie de geprojecteerde horizon op 350 meter afstand er-

gens op locatie willen beleven. Wellicht dat dit zo overtuigend is dat ook aan de zuidwestzijde (langs de 

350 meter voor strook) geen beplanting noodzakelijk is. Er is zelfs begrip dat deze strook wellicht juist 

niet zou moeten worden aangelegd. 
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O p m e r k i n g  

- Foto’s van het gebied presenteren vanaf het juiste standspunt. De impressie vanaf de Esdoornlaan is niet 

op de juiste plek genomen.  

 

 

S f e e r i m p r e s s i e  v a n  d e  a v o n d  

 


